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Vragen van het lid Nijboer (PvdA) aan de Minister van Financiën over het 
beperkte inzicht van afschriften van betaalrekeningen (ingezonden 7 mei 2015). 

Vraag 1
Kent u de artikelen «Zuinig op afschriften» en «Banken: meer betalen voor 
hetzelfde»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat mensen gedurende enkele jaren gratis toegang 
moeten hebben tot informatie over hun eigen afschriften en betaalgedrag? 

Vraag 3
Wat is uw oordeel over de keuze van banken dat nadat zij om efficiencyrede-
nen stopten met het toesturen van papieren bankafschriften nu soms al na 
15 maanden het inzien van afschriften afschermen? 

Vraag 4
Heeft dit al tot problemen of extra kosten geleid bij mensen die bijvoorbeeld 
inkomensgegevens en betaalafschriften uit het verleden nodig hadden voor 
bijvoorbeeld toeslagen of de fiscus? 

Vraag 5
Bent u bereid met banken afspraken te maken dat het voor iedere klant 
tenminste enkele jaren gratis toegankelijk moet zijn om de eigen rekeningen 
in te zien? 

Vraag 6
Waarom is de toegankelijkheid van de eigen afschriften zo verschillend 
tussen banken; zo kunnen afschriften bij ABN tot 10 jaar terug worden 
ingezien, terwijl bij Rabobank het overzicht slechts 15 maanden is? 

Vraag 7
Hoe wordt ervoor gezorgd dat als mensen overstappen naar een andere bank 
de betaalgegevens bij de vorige bank toegankelijk blijven? Is dat voldoende 
geregeld? Zo niet, bent u bereid ook hierover afspraken met banken te 
maken?

1 Respectievelijk De Telegraaf van 3 april 2015 en Consumentenbond april 2015
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